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《单词百科:immunoglobulin是什么意思?immunoglobulin怎么发音?immu
noglobulin的解释和用法》

英语单词immunoglobulin是什么意思?immunoglobulin怎么读?immunoglobulin怎么发
音?美加网为您整理了immunoglobulin的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下
面跟小编一起来看看吧！

immunoglobulin怎么读

immunoglobulin的读音:[�'mju:n��'gl�bj�l�n]

immunoglobulin的意思

1、n.免疫血球素，免疫球蛋白;

immunoglobulin的相关词组

1、thyroid stimulating immunoglobulin 促甲状腺素免疫球蛋白;
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immunoglobulin的双语例句

1、Antiserum and immunoglobulin of rabies have been purified continually.

抗狂犬病血清及免疫球蛋白不断得到纯化.

2、Objective To purify the immunoglobulin from Ricefield eel , and to prepare the
rabbit polyclonal antisera.

目的分离纯化黄鳝血清免疫球蛋白, 制备其兔抗血清,并检测抗血清的特异性.

3、Nasal mucosa can secrete immunoglobulin A, in order to surround and annihilate the
invading bacteria.

鼻腔粘膜还可分泌免疫球蛋白A, 以围歼入侵的病菌.

4、Results: In early ALI, H 2 receptor obstruction had no effect on lung quotient,
complement and immunoglobulin.

结果: ALI早期H2受体阻滞剂对肺系数 、 补体及免疫球蛋白均无影响.

5、DeternSning contents of immunoglobulin and alexin in milk by Agar
Immunodiffusion technique.

用琼脂单项免疫扩散法测定牛乳免疫球蛋白和补体含量.

6、Other tests such as serum enzyme, immunoglobulin, complement, lipase inhibitors
and antitrypsin were normal.

其他检查如血清酶 、 免疫球蛋白 、 补体 、 脂酶抑制因子和抗胰蛋白酶均正常.

7、Objective To establish a usable method for the amplification of human diversified
immunoglobulin genes.

目的建立成熟的体外扩增多样性人免疫球蛋白基因的实验方法.

8、Poison ivy secrets an oily poison which triggers Immunoglobulin E response human's
immune system very strongly.

毒藤分泌一种能引起免疫球蛋白E反应的毒油.

9、Direct immunofluorescence examination no fibrin, immunoglobulin and complement
the existence of the Mission style.

       
       

       
       

   2 / 3



https://www.tjqzz.com/
 

直接免疫荧光检查未见纤维蛋白 、 免疫球蛋白和补体存在风团内.

10、Objective To investigate the relationship among apoA 1 , immunoglobulin IgA,
IgM, IgG and cholesterol gallstone formation.

目的探讨抑成核因子载脂蛋白A1(apoA1)、促成核因子免疫球蛋白IgA 、 IgM 、
IgG与胆囊胆固醇结石形成的关系.

11、Objective To construct a library of repertoire immunoglobulin against
nucleoprotein of influenza virus A.

目的构建A型流感病毒核蛋白全套单链抗体库.

12、Immunoglobulin is concerned in immunity.

免疫球蛋白参与免疫.

13、The correlation between ACCP and immunoglobulin IgM , IgA , IgG RF was
assessed by SPSS software.

用SPSS软件比较抗CCP抗体 与RF各亚型之间的相关性.

14、Antibodies in the yolk are collectively named yolk immunoglobulin ( IgY ).

此蛋黄中的抗体称为IgY( YolkImmunoglobulin ).

15、Usually, the plasma cells are differentiated enough to retain the function of
immunoglobulin production.

通常浆细胞分化成熟,具有产生免疫球蛋白的功能.

以上是美加网为您整理的immunoglobulin怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮
助。查看更多关于immunoglobulin的用法、immunoglobulin的释义、immunoglobulin
的相关详情请点击：https://dict.tjqzz.com/immunoglobulin
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